



**QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
004**

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED197835. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DS #ISED197835. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 4:

In keeping with the Statement of work would ISED consider changing RT8 and RT3 to the following:

RT8 The Bidder should demonstrate that the proposed resource(s) has experience with a project of a MM module or P2P implementation within the Government of Canada, including analysis of business requirements, design and development (configuration), unit, system and acceptance testing, installation, conversion, training and documentation within the past ten (10) years.

RT3 The Bidder should demonstrate that the proposed resource(s) has experience as a functional analyst with SAP Material Management (MM) or Accounts Payable (AP) within the past ten (10) years.

Answer No. 4:

For RT8, ISED will accept experience with a project of a MM module or P2P implementation within the Government of Canada, including analysis of business requirements, design and development (configuration), unit, system and acceptance testing, installation, conversion, training and documentation within the past ten (10) years.

For RT3, the requirement will remain the same. The bidder should demonstrate that the proposed resource(s) has experience as a functional analyst with SAP Material Management (MM) within the past ten (10) years.

Question No. 5:

Due to lack of availability of people over the holidays, would ISED consider extending the close date to January 14th.

Answer No. 5:

See posted amendment, ISED197835 - RFP – DP Amendment 001.

*****English Version Above*****



Request for Proposal / Demande de soumissions: ISED197835

Question No. 4:

Conformément à l'énoncé des travaux, ISDE envisagerait de remplacer TC8 et TC3 par ce qui suit :

TC8 Le soumissionnaire doit démontrer que chaque ressource proposée possède de l'expérience avec un projet de mise en œuvre du module MM de SAP ou P2P au sein du gouvernement du Canada, y compris l'analyse des besoins de l'entreprise, la conception et le développement (configuration), les tests d'unité, de système et d'acceptation, d'installation, de conversion, de formation et de documentation au cours des dix (10) dernières années.

TC3 Le soumissionnaire doit démontrer que chaque ressource proposée possède de l'expérience en tant qu'analyste fonctionnel dans le module Gestion des articles (GA) ou Comptes payables au cours des dix (10) dernières années.

Réponse No. 4:

Concernant le critère TC8, ISDE accepte les expériences liées à un projet de mise en œuvre du module MM de SAP ou P2P au sein du gouvernement du Canada, y compris l'analyse des besoins de l'entreprise, la conception et le développement (configuration), les tests d'unité, de système et d'acceptation, d'installation, de conversion, de formation et de documentation au cours des dix (10) dernières années.

Concernant le critère TC3, aucune modification ne sera apportée. Le soumissionnaire doit démontrer que chaque ressource proposée possède de l'expérience en tant qu'analyste fonctionnel dans le module Gestion des articles (GA) au cours des dix (10) dernières années.

Question No. 5:

En raison du manque de disponibilité des gens pendant les fêtes, ISDE envisagerait-il de prolonger la date de fermeture au 14 janvier.

Réponse No. 5:

Voir la modification affichée, ISED197835 - RFP – DP Amendment 001.